# 助學長征2011青海行

日期: 2011年7月30日至8月6日

地點: 青海 參加人數: 192

善款數字: \$2,155,059

### 活動特色:

一如2004年首屆長征,本屆活動於景色宜人和歷史深厚的青海進行步行籌款。參加者在海拔達3,000米的高原地區步行,景色壯麗。探訪當地學校的過程中,除了交流互動,參加者更為師生準備了一頓豐富的三文治午餐,分甘同味。

### 活動行程:

西寧 > 互助 > 門源 > 祁連山草原 > 剛察 > 茶卡 > 海晏 > 西寧

### 善款用途:

全數用作助學用途,為青海省的中小學提供學 校設施資助及學生資助。

### Long March for Education 2011 Qinghai Route

**Date:** 30 Jul – 6 Aug 2011

**Location:** Qinghai **No. of Participants:** 192

**Amount Raised:** \$2,155,059

### **Special Features:**

Like the first Long March for Education organized in 2004, we staged our fundraising activity this year in Qinghai, a place with beautify scenery and rich history. Participants enjoyed magnificent views while strolling on high latitude of 3,000 meters. They interacted with local teachers and students during school visits, and prepared a delicious sandwich lunch for everyone to share the joy.

#### Route:

Xining > Huzhu > Menyuan > Qilian Mountain Grassland > Gangcha > Chaka > Haiyan > Xining

### **Use of Donation:**

Fully used for subsidizing student and improving school facilities in Qinghai.







# **茶馬古道2011**

日期

騰沖段: 2011年10月23至30日 瑞麗段: 2011年11月5至13日 全路段: 2011年10月23至11月13日

地點: 雲南 參加人數: 167

善款數字: \$1,764,767

## 活動特色:

繼2007年的「走向西藏」及2010年的「漫步中緬邊境」,籌委會今年再獻新猷,推出全新行程「翻越高黎貢、奔赴翡翠城」。路線雖是旅遊勝點,但絕不易走,就是經驗老到的背包客也覺得挑戰十足。途中有古代戰場和眾多文物古跡,歷史感滿載。行程亦到訪了當地學校和小數民族村寨,與師生村民面對面交流。

#### 活動行程:

騰沖段 昆明 > 保山 > 和順鄉 >

清水鄉 > 荷花鄉 > 保山 > 昆明

瑞麗段 昆明 > 保山 > 芒市 > 隴川 >

瑞麗 > 保山 > 昆明

#### 善款用途:

全數用作助學用途,資助雲南省保山市騰沖縣 特殊教育學校興建教學樓。

### Ancient Tea Horse Route Expedition 2011

**Date** 

 Tengchong Section:
 23–30 Oct 2011

 Ruili Section:
 5–13 Nov 2011

 Full Trip:
 23 Oct – 13 Nov 2011

**Location:** Yunnan **No. of Participants:** 167

**Amount Raised:** \$1,764,767

### **Special Features:**

After exploring Tibet in 2007 and the Sino-Burma border in 2010, we mapped out a new route called "Ascending Mount Gaoligong and Approaching the City of Jade". The routes, challenging even for experienced backpackers, comprised of both heritage and historical significance. In addition, participants chattered with teachers and students and visited ethnic minorities during their stay.

### **Routes:**

Tengchong Section Kunming > Baoshan > Heshun County >

Qingshui County > Hehua County >

Baoshan > Kunming

Ruili Section Kunming > Baoshan > Mangshi > Longchuan >

Ruili > Baoshan > Kunming

### **Use of Donation:**

Fully used for building an academic block for Tengchong County Special Education School.



